

自動對邊驗布機 OC-5/5B/5K/5KB FABRIC INSPECTION MACHINE

用途：

- ★ 本驗布機用于制衣廠、織布廠檢驗各種布料（針織布、平織布、等）之品質，提早發現布料是否存在污損、色差、脫綫等問題。



特殊滾筒
適用於光滑面料



K型帶擺布系統



B型帶送布系統

優點：

- ★ 該機配備特殊鬆緊調節結構，可以滿足所有布料對鬆卷、緊卷的要求，輕鬆實現針織布的無張力驗布；
- ★ 卷布臺與機器主體的距離可以調節，以滿足大直徑布料的要求；
- ★ 啓動平穩，可正逆轉無段變速；
- ★ 配有進口記米器（標準配備），準確測量布料長度，測量精度為0.1米；
- ★ “B”型代表送布系統；“K”型代表擺布系統。



OC-5B

Application：

- ★ For garment factory or textile factory to inspect the fabric in order to control the fabric quality

Feature：

- ★ The special soft and hard adjustment structure to satisfy the request of various fabric and easily inspect the fabric without tension.
- ★ Movable rolling table which can adjust the distance between table and machine in order to satisfy the request of big diameter fabric
- ★ Machine running smoothly, speed adjustable and available for inverse or obverse.
- ★ Equipped with yard counter to ensure the measurement precisely. The accuracy is 0.1 yard.
- ★ Model B means the fabric delivery system. Model K means the fabric laying system.

規格 Specification

型號Model	OC-5/5B/5K/5KB
電源Power Supply	1P /220V
最大工作寬度MAX. Cloth Width(mm/in)	2108/83"
驗布速度Inspection Speed(mm/Min)	0-35000
測量精度Precision(mm)	1/1000
功率Power(kw)	1.6
布料重量Fabric Weight(kg)	100
布料直徑Fabric Diameter(mm)	400
機器尺寸L×W×H Dimensions(mm)	2600x1300x1800
裝箱尺寸L×W×H Packing Volume(mm)	2820x1470x2090
淨重/毛重N.W/G.W(kg)	680/770/755/825